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Ställd till Jennie Forsblom, hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 
Region Gävleborg har tre mottagningar där screening för bröstcancer sker. Gävle, Hudiksvall 

och Bollnäs. 

Under 2021 installerades nya mammografiapparater för att fler kvinnor skulle få komma in 

snabbare för en undersökning. 

På mammografimottagningen i Bollnäs har det under en lång tid emellanåt varit en väldigt 

lång väntetid med ombokningar för patienten som följd. Jag har fått veta att det stundtals har 

varit väldigt svårt att bemanna mammografimottagningen i Bollnäs, att personal från Gävle 

har fått täcka upp vakanta pass och att det inte alltid har varit dubbelbemanning utan endast 

en person har fått sköta hela mottagningen ensam. 

Att behöva vänta flera månader på att få genomföra en screening för bröstcancer kan vara 

förödande då det visat sig att en tidig upptäckt kan avsevärt öka chansen till att bli av med 

sjukdomen. 

 

Min fråga till HSN, ordförande Jennie Forsblom är: 

Hur ser det ut med personalbemanningen på Region Gävleborgs tre 

mammografimottagningar? 

 

Anna-Lena Vestin (V) 

Bollnäs 2023-01-31  

  

  

 


